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Řízení fakulty v nadcházejících čtyřech letech bude vycházet ze současného stavu a bude 

přizpůsobeno budoucím potřebám. Mezi nejdůležitější cíle jsou podpora výzkumu a jeho 

internacionalizace. Klíčovým aspektem je navázání spolupráce s různými subjekty v 

průmyslové sféře i s mezinárodními výzkumnými pracovišti. Výsledkem by mělo být zvýšení 

prestiže fakulty v oblasti výzkumu a vývoje. Další prioritou je optimalizace hierarchické 

struktury kompetencí a odpovědnosti fakulty. Výzvou je také získání nových prostor pro 

výuku a výzkum. 

Struktura fakulty 

Budu usilovat o zpřehlednění a dokončení hierarchického systému kompetencí a 

odpovědnosti při řízení fakulty. Prosadím kontrolu finančních toků a při rozdělování 

finančních prostředků budu dbát na spravedlivé odměňování podle podílu na jejich získání. 

Posílím finanční samostatnost kateder, aby měly větší rozhodovací prostor.  

Akademická obec a zaměstnanci 

Významné pedagogické a výzkumné osobnosti a jejich týmy jsou základními kameny každé 

úspěšné univerzity. Budu se snažit tyto osobnosti, bez kterých by fakulta byla jen odbornou 

školou, náležitě podporovat. Chci vytvořit prostředí, kde si každý zaměstnanec bude vážit 

práce druhých. Mým cílem je, aby všichni na fakultě znali svou hodnotu i hodnotu ostatních a 

podle toho se chovali. 

Pedagogika 

Studijní specializace, zejména magisterské, by měly reflektovat výzkumné zaměření fakulty. 

Proto chci upřednostňovat ty obory, které dosahují významných vědecko-výzkumných 

výsledků. Je přirozené zaměřit se na to, co umíme nejlépe. Budu se snažit vytvářet přívětivé a 

podporující prostředí pro studenty, aby se mohli plně soustředit na studium a předejít tak 

možné frustraci. 

Věda, výzkum a vývoj 

Příjmové portfolio fakulty by mělo být rovnoměrně rozděleno mezi výuku, výzkum a 

spolupráci s průmyslem. Budu usilovat o vytvoření komplexního servisního zázemí pro 

výzkum a průmyslovou spolupráci, zahrnující jak znalostní, tak ekonomické aspekty. Toto 

prostředí, spolu s odborností našich výzkumníků, by mělo přinést fakultě více výhod, včetně 

společných laboratoří a efektivnějšího transferu technologií do průmyslu. 

Závěr 

Řízení fakulty vnímám jako službu fakultě a její akademické obci. Pro dosažení co nejlepších 

výsledků budu naslouchat grémiu děkana a vedení, spolupracovat s akademickým senátem, 

vědeckou radou a dalšími orgány fakulty a univerzity. Mou prioritou je spokojenost a radost 

při dosahování společných cílů. 
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